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Cîtu: PNRR nu poate fi renegociat; am semnat ultimul document

Presedintele PNL, Florin Cîtu, a declarat ca renegocierea PNRR nu este posibila si a anuntat ca, joi, a

semnat, în calitate de ministru interimar al Investitiilor si Proiectelor Europene, ultimul document.

 

"Nu se poate. Doar în 2023 putem sa facem ajustari mici, dar daca ne uitam la progresul pe anumite capitole si

daca progresul nu este cel dorit, atunci putem sa discutam, dar foarte putin, cu Comisia. Orice discutie despre

PNRR, despre renegociere ar însemna sa luam totul de la zero si ar însemna sa pierdem banii. Tocmai astazi am

semnat ultimul document pentru a primi cei 1,8 miliarde de euro si România nu-si permite sa o ia de la zero.

(Acesti bani - n.r.) cred ca vin în urmatoarele saptamâni, ar trebui sa intre în conturi în România", a spus Cîtu joi

seara, la TVR1, întrebat despre ideea PSD de renegociere a PNRR.

 

El a subliniat ca banii din PNRR sunt folositi pentru implementarea proiectelor.

 

"Sunt bani pentru proiecte. Unul dintre ele este conectarea caselor de marcat la ANAF si aici se vor face decontari

pentru anumite cheltuieli care au fost facute", a declarat presedintele PNL, precizând ca banii din PNRR nu merg

catre majorarea pensiilor, de exemplu.

 

Cîtu a afirmat ca este "si fericit si linistit" ca PNL are Ministerul Investitiilor si Proiectelor Europene.

 

"Este vorba de 80 de miliarde de euro care vin pâna în 2028, care vor fi canalizati pe Ministerul Investitiilor si

Proiectelor Europene si asa am încredere ca se vor duce exact la proiectele pentru care au fost destinati si nu vor fi

irositi acesti bani", a spus el.

 

Pe de alta parte, presedintele PNL a vorbit despre rectificarea bugetara care a fost realizata de noul ministru al

Finantelor, sustinând ca unele cheltuieli nu ar trebui realizate în prezent.

 

"Am vazut rectificarea bugetara. Mentinem deficitul peste 7%. Am vazut ca se aloca niste sume în Fondul de

rezerva, se mai aloca niste sume cumva, nu am vazut în detaliu, am vazut doar ce a fost prezentat pe partea de

transparenta decizionala. Cred ca sunt unele cheltuieli care nu trebuie facute acum, dar este decizia noului Guvern.

(...) Ştiu ca se vor da niste bani la subventia pentru Metrorex si CFR Calatori, desi acolo am spus de la începutul

anului ca fara o reforma nu mai dau bani si aici a fost iarasi o disputa cu fostii parteneri de coalitie de la USR, care

opt luni de zile nu au facut nicio reforma si am tinut sub control aceste cheltuieli si la rectificarea din vara. Vad ca

acum se duc câteva sute de milioane si catre Metrorex si CFR Calatori", a mentionat Cîtu.
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